
Referat af bestyrelsesmøde for Grundejerforeningen Pilekæret, 20.august 2019 
 

 
1. Asfalt 

Parkeringspladserne inklusiv de høje afløbsriste er blevet lavet i sidste uge. 
De værste huller er lukket. 
Enkelte prioriteringer kan diskuteres.  
Stierne er generelt ikke lappet helt som forventet, mens parkeringsarealerne ser pæne ud. 
Jønne følger op med firmaet. 

 
2. Nyt fra klyngerne 

Nr. 27 i Klynge C er blevet solgt 
Ellers intet nyt 
 

3. Økonomi 
Anders gennemgik kort foreningens økonomi. 

 
4. Vejfest  

Hvem kommer?  

Hvem laver hvad? 

Anders har sendt mail ud tidligere og vil omdele en indbydelse. 

 

Ingrid køber crement mv. 

Anders køber resten ind, hvis nødvendigt. 

 

5. Henvendelse fra Ulla Ilver  

Diskussion af henvendelse fra Ulla Ilver, nr. 16, sendt til vores fællespostkasse. 

 

Tidligere henvendelser til Kommune og Politi i forhold til skiltning er ikke blevet godkendt. 

Det er derfor næppe muligt at gøre yderligere i forhold til skiltning. 

Jønne tager kontakt til Ulla og giver svar. 

 

I øvrigt i forbindelse med Naturlegepladsen, viser Google hurtigste rute til legepladsen via 

Pilekæret Klynge D.  

 

6. Opkrævning af pilekæret 27  

Gunnar, pilekæret 33, har spurgt mig i min egenskab som kasserer, om jeg har opkrævet nr. 

27 (som lige har solgt) betaling for, at de ikke deltager i fællesarbejde. Jeg vil gerne drøfte 

dette med jer.  

 

Idet klynge C ikke har afholdt en officiel havedag i foråret, finder bestyrelsen det ikke 

påkrævet af opkræve frigørelsesgebyr fra nr.27 for 2019. 

 

7. Eventuelt 

Julefrokost 15.november 

Anders tager kontakt til Spiseriet. 

 

Ordinær generalforsamling, datoer 

Forslag: 

Tirsdag 18.februar 2020 

Alternativt torsdag 20.februar 2020 

Jønne tager kontakt til Mariehøjcentret for at booke lokale. 


